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ZAPYTANIE

Zwracam się z pytaniem do Burmistrza Drezdenka, dotyczącym sytuacji bytowej

Ochotniczej Straży Pożarnej w Drezdenku.

Mianowicie, czy w nowej remizie strażackiej zostało wszystko ukończone zgodnie z

założonym projektem, czy jednostka ma wszelki osprzęt potrzebny do sprawnego

wykonywania zadań, czy boksy są wyposażone na tyle aby mogły spełniać swoją rolę, czy

pomieszczenia dla strażaków są dobrze zagospodarowane, oraz czy jest pomysł na

wykorzystanie piętra w nowym budynku.

Ponadto chciałbym zaczerpnąć informacji ,jaki jest pomysł na zagospodarowanie

dawnego lokalu OSP Drezdenko.
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